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Torsdag den 10. april 2025 kl. 19.00-21.00 – Konferencen Sundhøj 
 
Til stede: Jonas, Bjarke (teams), Charlotte, Marianne, Andreas, Mikkel, Kasper, Janne og 
Kristine 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt.  
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elevråd:  
Mikkel fortæller at eleverne er glade for maden fra Høje Bøge.  
 
Ledelse: 
Skoleforvaltningen understøtter ’den didaktiske bro’, og en af Tåsingeskolens medarbejdere  
kommer tæt på projektet.  
Grundet kapacitetsudfordringer slås en afdelingslederstilling op i Centerafdelingen. Et medlem 
fra skolebestyrelsen deltager i ansættelsessamtalerne.  
Elevrådene på Tåsingeskolen inddrages i arbejdet om udvikling af emneuge i uge 41 i skoleåret 
2025-2026.  
Der afholdes elevrådstopmøde med Tåsingeskolens 4 elevråd efter påske.  
Børne- og ungeudvalget har forholdt sig til kapacitetsudfordringerne på Centerafdelingen. 
Udvalget arbejder videre med de prioriterede løsninger. 
8. årgang på Sundhøj har været på genbesøg ved vores venskabsklasse i Tyskland. 
 
Medarbejdere:  
Grp. 4 på Centerafdelingen har deltaget i Edit 24 – vundet lokalfinalen og prisen for ’bedste 
design’ i finalen i Odense.  
Centerafdelingen er i gang med skoleårets planlægning – ser ud til holde elevtallet 
Deltagelse i fodboldstævne ’Billesbølle cup’ – Centerafdelingen stillede med 2 hold og det var 
en fantastisk stævnedag.  
 
Dialogmøde:  
Dagsorden: Medbestemmelse på børn- og dagtilbudsområdet. Det giver anledning til at 
overveje, om skolebestyrelsen ønsker at drøfte princip for elevinddragelse.  
 
Pkt. 3  
Budget 2026 



 
 

 
Referat skolebestyrelsesmøde 2024-25  
 

 

 

Formålet med punktet er en drøftelse af de konkrete indsatser som skolebestyrelsen vil 
arbejder for at påvirker i det kommende kommunale budget 2026.  
 
Bestyrelsen drøfter mulige forbedringer af ungemiljøets læringsmiljøer og belyser fordele og 
ulemper. Bestyrelsen tager stilling, når økonomien er kendt.  
 
 
Pkt. 4  
Nationale skolemadsordning  
Formålet med punktet er en drøftelse af det udsendte bilag vedrørende betingelserne for 
deltagelse. Der tages stilling til hvorvidt Tåsingeskolen skal deltage i den nationale lodtrækning 
om deltagelse.  
 
Kasper fremlægger rammerne for forsøgsordningen med den nationale skolemadsordning. 
Bestyrelsen drøfter perspektiverne. Der træffes beslutning om, at Tåsingeskolen melder ind 
med lodder i lodtrækningen på afdeling Lundby og Sundhø. 
 
Skulle Tåsingeskolen blive udtaget, vil bestyrelsen tage fat på de mere konkrete drøftelser og 
aftaler.  
 
Pkt. 5  
Sommerafslutning for skolebestyrelsen 

Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter sommerafslutning for skolebestyrelsen.  
 
Drøftet.  
 
Pkt. 6  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
 


